
Dz-12.0021.48.2018    

 

Protokół Nr 48 

z XLVIII sesji  Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia 12 czerwca  2018 roku. 

 

XLVIII  sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim otworzył o godz. 18:30   

Przewodniczący  Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch słowami „Otwieram  XLVIII 

sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim”.  Po sprawdzeniu  listy obecności prowadzący 

obrady (załącznik Nr 1 do protokołu) stwierdził wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych rozstrzygnięć i  przystąpił do ustalenia porządku obrad (doręczony radnym 

wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji) i przedstawił jego treść.  

Przewodniczący obrad zapytał  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje zmian do 

przedstawionego porządku obrad. 

 

-Nikt z zebranych nie zgłasza uwag, prowadzący zgłasza wniosek o zmianę kolejności 

procedowania uchwał przesunięcie Druku 16 na miejsce Druku nr 18 

 

W związku z tym porządek obrad otrzymuje następujące brzmienie 

 Porządek obrad 

 XLVIII Sesja Rady Dzielnicy XII Bieżanów- Prokocim 

 w dniu 12 czerwca  2018 r. godz. 18:30 

 /siedziba Rady Dzielnicy XII przy ul. Kurczaba 3/ 

  

 1. Otwarcie XLVII I  sesji. 

 2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

 3. Przyjęcie protokołu   z  XLVI i XLVII  sesji Rady Dzielnicy XII  

 4. Projekty uchwał: 

Druk nr 1 (projekt komisji zdrowia ) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Druk nr 2(projekt komisji zdrowia ) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Druk nr 3(projekt komisji zdrowia ) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Druk nr 4 (projekt komisji zdrowia ) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Druk nr 5  (projekt komisji zdrowia ) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Druk Nr 6 (projekt komisji zdrowia ) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Druk nr 7 (projekt komisji zdrowia ) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Druk nr 8 (projekt komisji zdrowia ) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Druk nr 9 (projekt komisji zdrowia ) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Druk nr 10 (projekt komisji zdrowia ) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego. 

Druk nr 11 (projekt komisji zdrowia ) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego. 

Druk nr 12 (projekt zarządu) w sprawie wskazania kandydata na członka Zespołu ds. 

nowelizacji statutów Dzielnic 

Druk Nr 13  (projekt zarządu) w sprawie:  nadania nazwy nowej placówce kulturalnej na 

terenie Dzielnicy XII 

Druk Nr 14 (projekt komisji architektury ) w sprawie: sprzedaży działki nr 189/15 o pow. 

0,0001 ha położonej w Krakowie, obr. 56 jedn. ewid. Podgórze. 



Druk Nr 15 (projekt komisji architektury ) w sprawie: opinii dotyczącej przekazania w trwały 

zarząd na rzecz Zarządu Zieleni Miejskiej nieruchomości położonych w obr. 101 jednostka 

ewidencyjna Podgórze 

 Druk Nr 16   (projekt zarządu) w sprawie: znaku zakazu zatrzymywania się na ulicy Jakubca 

w Krakowie 

Druk nr 17 (projekt zarządu) w sprawie: lokalizacji przystanku komunikacji miejskiej  na ul. 

Mała Góra  na wysokości ul. Korepty. 

Druk Nr 18 (projekt zarządu) w sprawie: wydania opinii do projektu Zarządzenia Prezydenta 

Miasta Krakowa w sprawie utworzenia okręgów wyborczych w wyborach do Rad Dzielnic 

Miasta Krakowa w 2018 r. 

 

Druk Nr 19 (projekt zarządu) w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2018 rok. 

5. Wolne wnioski 

 6. Ogłoszenia i komunikaty 

7. Zakończenie sesji 

  

 Ad. 3 Przyjęcie protokołu   z  XLVI i XLVII  sesji Rady Dzielnicy XII 

-Prowadzący obrady zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu  z XLVI sesji. W 

związku z tym , że nikt nie miał żadnych uwag ani zastrzeżeń prowadzący obrady stwierdził, 

że protokół   z XLVI sesji został przyjęty. 

-Prowadzący obrady zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu  z XLVII sesji. W 

związku z tym , że nikt nie miał żadnych uwag ani zastrzeżeń prowadzący obrady stwierdził, 

że protokół   z XLVII sesji został przyjęty. 

 Ad.4  Projekty uchwał: 

 - prowadzący obrady Zbigniew Kożuch poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie 

projektów uchwał: 

 Druk Nr 1 

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/679/2018  

z dnia  12 czerwca 2018 r.  

 

Druk Nr 2 

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/680/2018  

z dnia  12 czerwca 2018 r.  



 

Druk Nr 3  

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/681/2018  

z dnia  12 czerwca 2018 r.  

 

Druk Nr 4 

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/682/2018  

z dnia  12 czerwca 2018 r.  

 

Druk nr 5 

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/683/2018  

z dnia  12 czerwca 2018 r.  

 

Druk Nr 6 

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/684/2018  

z dnia  12 czerwca 2018 r.  

 

Druk Nr 7 

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/685/2018  

z dnia  12 czerwca 2018 r.  

 

Druk Nr 8 



Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/686/2018  

z dnia  12 czerwca 2018 r.  

 

Druk Nr 9 

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/687/2018  

z dnia  12 czerwca 2018 r.  

 

Druk Nr 10 

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/688/2018  

z dnia  12 czerwca 2018 r.  

 

 Druk Nr 11 

Projekt uchwały w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/689/2018  

z dnia  12 czerwca 2018 r.  

 

Druk Nr 12 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie wskazania kandydata na członka Zespołu ds. nowelizacji 

statutów Dzielnic w imieniu zarządu przedstawiła pani Kinga Witkowska- Zastępca 

Przewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy XII. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/690/2018  

z dnia  12 czerwca 2018 r.  

 

Druk Nr 13 



Projekt uchwały w sprawie: w sprawie:  nadania nazwy nowej placówce kulturalnej na terenie 

Dzielnicy XII przedstawił i zreferował w imieniu zarządu prowadzący obrady Zbigniew 

Kożuch 

- z propozycją nazwy dla nowo powstającej jednostki kulturalnej na terenie dzielnicy wystąpiła 

do Rady pani Dyrektor Centrum Kultury Podgórza. Proponowana nazwa brzmi „Klub 

Aleksandry”, która została zaakceptowana przez  zarząd. 

Prowadzący otworzył dyskusję nad projektem uchwały, w której głos zabierali: p. Tomasz 

Guzik, p. Barbara Leśniak, p. Grażyna Fijałkowska, p. Zbigniew Kożuch 

 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 13 za, 1 przeciw, 4 wstrzymujące się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/691/2018  

z dnia  12 czerwca 2018 r.  

 

Druk Nr 14 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: sprzedaży działki nr 189/15 o pow. 0,0001 ha położonej 

w Krakowie, obr. 56 jedn. ewid. Podgórze w imieniu Komisji Architektury przedstawiała Pani 

Małgorzata Stawarz. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie sprzedaż maleńkiej działki o powierzchni 1, 0001 ha 

zlokalizowanej przy ulicy Imielnej. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 14 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/692/2018  

z dnia  12 czerwca  2018 r.  

 

Druk Nr 15 

- projekt uchwały w sprawie: opinii dotyczącej przekazania w trwały zarząd na rzecz Zarządu 

Zieleni Miejskiej nieruchomości położonych w obr. 101 jednostka ewidencyjna Podgórze pod 

nieobecność przewodniczącego komisji architektury przedstawiła pani Małgorzata Stawarz- 

Zastępca Przewodniczącego komisji. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. Rafał Buchelt, p. Elżbieta Matykiewicz,  

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/693/2018  

z dnia  12 czerwca 2018 r.  

 

Druk Nr 16 

- projekt uchwały w sprawie: znaku zakazu zatrzymywania się na ulicy Jakubca w Krakowie 

odczytuje Przewodniczący Zbigniew Kożuch. 

-prowadzący wyjaśnił, że są skargi od służb sprzątających , że nie mogą wjechać na ulicę 

Jakubca w celu odbioru odpadów. Zdarzyło się , że odpady nie zostały zabrane wyznaczonym 

terminie. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. M. Szymański, p. P. Fafara,  

- prowadzący obrady składa wniosek o cofnięcie projektu uchwały do komisji infrastruktury 

 



Za: 18 głosów 

Przeciwko – 0 

Wstrzymujących się 0  

Projekt wycofany do komisji w celu ponownego rozpatrzenia 

Druk Nr 17 

- projekt komisji w sprawie: lokalizacji przystanku komunikacji miejskiej  na ul. Mała Góra  na 

wysokości ul. Korepty przedstawił Zbigniew Kożuch.  

 

- prowadzący  wyjaśnił, że od Dyrektora ZIKiT-u otrzymał informacje, że tego przystanku nie 

będzie, ale mieszkańcy bardzo prosili o podjęcie tej uchwały. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 13 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/694/2018  

z dnia  12 czerwca  2018 r.  

 

Druk Nr 18 

-projekt uchwały w sprawie: wydania opinii do projektu Zarządzenia Prezydenta Miasta 

Krakowa w sprawie utworzenia okręgów wyborczych w wyborach do Rad Dzielnic Miasta 

Krakowa w 2018 r. przedstawił prowadzący obrady Zbigniew Kożuch. 

-prowadzący obrady wyjaśnił, że są duże dysproporcje pomiędzy zaproponowanymi przez 

UMK okręgami wyborczymi. Jest kilka okręgów, w których liczba ludności wynosi blisko 

3 500 osób, a minimalny okręg ma 2 431 osób. Nie da się na dzisiejszej sesji przygotować tych 

zmian, materiały dotarły do biura rady pod koniec ubiegłego tygodnia, w związku z czym 

zarząd nie miał czasu i odpowiednich kompetencji do przygotowywania zmian.  

Jest taka propozycja, aby w dniu dzisiejszym przerwać sesję i zakończyć ją w poniedziałek. 

Rada dzielnicy ma obowiązek zaopiniować projekt Zarządzenia Prezydenta Miasta Krakowa w 

sprawie okręgów wyborczych do 22 czerwca 2018 r.  

- pan Rafał Buchelt powiedział, że intencją zarządu jest, aby radni wnikliwie zapoznali się z 

przekazanym materiałem. 

-prowadzący obrady zwrócił się do radnych o zgłaszanie do piątku do biura rady , czy na adres 

mailowy rady propozycji zmian w okręgach wyborczych. Na miejscu w biurze jest dostępna 

mapa obrazująca zaproponowane przez Prezydenta okręgi wyborcze, pozostałe materiały 

zostały przesłane do wszystkich radnych poczta elektroniczną.  

-prowadzący zgłasza wniosek o przerwanie sesji Rady Dzielnicy XII i zakończenie jej w dniu 

18 czerwca o godz. 18:30. 

Sesja została przerwana o godz. 19:45 

 

 

18 czerwca 2018 r.  

 

O godzinie 18:30 prowadzący obrady Przewodniczący  Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew 

Kożuch wznawia obrady XLVIII sesji rady słowami „Wznawiam obrady XLVIII sesji Rady 

Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim”.  Po sprawdzeniu  listy obecności prowadzący obrady 

(załącznik Nr 1 do protokołu) stwierdził wymagane quorum do podejmowania prawomocnych 



rozstrzygnięć. Nieobecni na ostatniej sesji radni zostali poinformowani o przerwaniu sesji w 

dniu 12 czerwca i o jej zakończeniu w dniu dzisiejszym. 

W porządku obrad rozpoczętej sesji w pkt. 4 Projekty uchwał:  pozostały 2 druki: 

 Druk Nr 18 (projekt zarządu) w sprawie: wydania opinii do projektu Zarządzenia Prezydenta 

Miasta Krakowa w sprawie utworzenia okręgów wyborczych w wyborach do Rad Dzielnic 

Miasta Krakowa w 2018 r. 

 

Druk Nr 19 (projekt zarządu) w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2018 rok. 

Ponadto Pkt : 5. Wolne wnioski, 6. Ogłoszenia i komunikaty i 7. Zakończenie sesji 

 

-przewodniczący obradom poinformował zebranych, że na sesji jest przedstawiciel firmy, która 

na wniosek ZIKiT-u realizuje koncepcję przebudowy ulicy Półłanki. W związku z tym, że jest 

to sprawa bardzo pilna Pan projektant przedstawi na sesji przedmiotową koncepcję. 

Zainteresowani będą mogli zadawać pytania. 

 

 - prowadzący obrady Zbigniew Kożuch poprosił Panią Kingę witkowską- Zastępcę 

przewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały wg druku nr 18 

 Druk Nr 18 

Projekt uchwały w sprawie: wydania opinii do projektu Zarządzenia Prezydenta Miasta 

Krakowa w sprawie utworzenia okręgów wyborczych w wyborach do Rad Dzielnic Miasta 

Krakowa w 2018 r. – przedstawiła Pani Kinga witkowska. 

-prowadzący obrady p. Kożuch poinformował zebranych, że zespół złożony z 3 osób (Zbigniew 

Kożuch, Kinga Witkowska i Rafał Jońca) opracował zmiany w okręgach wyborczych, tak aby 

liczba ludności w okręgach  nie miała tak dużych odchyleń. Poprosił pana Rafała Jońcę o 

przedstawienie przygotowanych zmian. 

Pan R. Jońca przedstawił przygotowane zmiany, które zostały również skopiowane dla każdego 

radnego.  

Przesuwa się numery budynków pomiędzy okręgami 

1/ z Okręgu Nr 20 do Okręgu Nr 21: ulica Malachitowa 5,7,8,9,10, 11, 12, 13/  

2/ z Okręgu Nr 19 do Okręgu nr 20: ulica Koprowa 1,4, 6, 7, 8, 9, 10, 11,Kłaka 4, 5, 6, 7, 

Śliwy 5, 7, 9, 10, 11, 12,  Pronia 5, 13, 15, 18, 20,  Pod Pomnikiem 32-59 A,Zolla 11-62 f,  

Bogucicka 46-106,  Ślusarczyka 1-48 A,  Hoyera 4-51,  Szymkiewicza 3-37,Stolarza 1 -33,  

Bogucicka 12-43 a,  Pod Pomnikiem 1a-31,  Zarosie 3-57,  Przebiśniegów 3-13,Gerberowa 3-

12, Hiacyntowa 3-9, Przylaszczki 3-17, Kameliowa 3-16, Weigla 33-45, Zalipki 4-30 

3/ z Okręgu Nr 18 do Okręgu Nr 19: Ulica Małka 2-22, Rygiera 6-14, Krzymuskiego 3-9, 

Świdzińskiego 3-19, Kluszewskiego 3-16, Kiepury 1-24, Wielicka 252-270, Nowaka 1-18, 

Smolenia 1-99, Szastera 3-41 a, Potrzebowskiego 2-12, Kurpińskiego 4-14, Kolonijna 2-37, 

Łaczka 1-78, Bierkowskiego 3-15, Gardowskiego 2-70, Madejówka 2-20, Mała Góra 1-97, Na 

Jazkach 11, Nad Serafą 1-56 a, Rakuś 2-86, Stryjeńskiego 1-18 

4/ z Okręgu Nr 17 do Okręgu Nr 18: Ul. Mała Góra 16 



5/ z Okręgu Nr 16 do Okręgu Nr 18: ul. Mała Góra 10-14 e 

6/ z Okręgu Nr 17 do Okręgu Nr 16: ulica Aleksandry 23 

7/ z Okręgu Nr 14 do Okręgu Nr 15: ulica Telimeny 27, 29, 31, 31a, 33 

8/ z Okręgu Nr 2 do Okręgu Nr 4: ulica Okólna 20, 22, 24, 26, 28 

9/ z Okręgu Nr 4 do Okręgu Nr 2: ulica Na Kozłówce 10, 12, 12a, 14, 16, 18, 18a, 18g, 18h 

-przewodniczący wyjaśnił, że największe zmiany dotyczą  okręgów na os. Złocień, zmiany 

mają na celu wyrównanie różnic w ilości mieszkańców pomiędzy okręgami.  

-pan Marcin Szymański poprosił o wpisanie do protokołu, że jest przeciwny wprowadzaniu 

zmian w  okręgach wyborczych 

-prowadzący przedstawia poprawkę do projektu uchwały  

 

Proponuje się przesunięcie następujących punktów adresowych pomiędzy okręgami 

wyborczymi: 

1/ z Okręgu Nr 20 do Okręgu Nr 21: ulica Malachitowa 5,7,8,9,10, 11, 12, 13/  

2/ z Okręgu Nr 19 do Okręgu nr 20: ulica Koprowa 1,4, 6, 7, 8, 9, 10, 11,Kłaka 4, 5, 6, 7, 

Śliwy 5, 7, 9, 10, 11, 12,  Pronia 5, 13, 15, 18, 20,  Pod Pomnikiem 32-59 A,Zolla 11-62 f,  

Bogucicka 46-106,  Ślusarczyka 1-48 A,  Hoyera 4-51,  Szymkiewicza 3-37,Stolarza 1 -33,  

Bogucicka 12-43 a,  Pod Pomnikiem 1a-31,  Zarosie 3-57,  Przebiśniegów 3-13,Gerberowa 3-

12, Hiacyntowa 3-9, Przylaszczki 3-17, Kameliowa 3-16, Weigla 33-45, Zalipki 4-30 

3/ z Okręgu Nr 18 do Okręgu Nr 19: Ulica Małka 2-22, Rygiera 6-14, Krzymuskiego 3-9, 

Świdzińskiego 3-19, Kluszewskiego 3-16, Kiepury 1-24, Wielicka 252-270, Nowaka 1-18, 

Smolenia 1-99, Szastera 3-41 a, Potrzebowskiego 2-12, Kurpińskiego 4-14, Kolonijna 2-37, 

Łaczka 1-78, Bierkowskiego 3-15, Gardowskiego 2-70, Madejówka 2-20, Mała Góra 1-97, Na 

Jazkach 11, Nad Serafą 1-56 a, Rakuś 2-86, Stryjeńskiego 1-18 

4/ z Okręgu Nr 17 do Okręgu Nr 18: Ul. Mała Góra 16 

5/ z Okręgu Nr 16 do Okręgu Nr 18: ul. Mała Góra 10-14 e 

6/ z Okręgu Nr 17 do Okręgu Nr 16: ulica Aleksandry 23 

7/ z Okręgu Nr 14 do Okręgu Nr 15: ulica Telimeny 27, 29, 31, 31a, 33 

8/ z Okręgu Nr 2 do Okręgu Nr 4: ulica Okólna 20, 22, 24, 26, 28 

9/ z Okręgu Nr 4 do Okręgu Nr 2: ulica Na Kozłówce 10, 12, 12a, 14, 16, 18, 18a, 18g, 18h 

Za 16 głosów 

Przeciwko 1 głos 

Wstrzymujących się 0 głosów 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z poprawką pod głosowanie, 

który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 15 za, 1 przeciw,1 wstrzymujący się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/695/2018  

z dnia  18 czerwca  2018 r.  



-prowadzący ogłasza przerwę w obradach w celu zapoznania się komisji infrastruktury z 

koncepcją przebudowy ulicy Półłanki. 

- projektant przedstawił założenia koncepcji. W dyskusji brali udział p. Marcin Szymański, p. 

Elżbieta Matykiewicz, p. Zbigniew Kożuch 

- w związku z tym, że koncepcja ma być zaopiniowana dosyć szybko, a kolejna sesja jest 

zaplanowana na  3 lipca prowadzący poprosił zainteresowanych radnych o przygotowanie 

wniosków i opinii do przedstawionej koncepcji i przesłanie ich drogą elektroniczną do biura 

rady. Wnioski zostaną ujęte w piśmie i przesłane do ZIKITu. Na następn sesję zostanie 

przygotowany projekt uchwały w tej sprawie. 

 

Druk Nr 19 

Projekt uchwały w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2018 rok przedstawił Zbigniew Kożuch. 

-prowadzący przedstawia kolejno poprawki do projektu uchwały 

Zmniejsza się wysokość środków o kwotę 12 000  zł  na zadaniu przyjętym Uchwałą Nr 

XXXVI/487/2017 Rady Dzielnicy XII  z dn. 04.07.2017 r. do kwoty jak w tabeli poniżej w 

następujący sposób: 

 

C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 

REMONTOWE: MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY 

DROGOWEJ 
kwota 

Jednostka 

realizująca 

Wykonanie dokumentacji kanalizacji opadowej os. Prokocim 

ulica: Braterska 
10 000 zł ZIKiT  

 

a kwotę zmniejszaną  12 000  zł przeznacza się na zadanie jak poniżej: 

I 

I) DZIELNICOWY PROGRAM WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH PLACÓWEK: 

OŚWIATY, KULTURY, SPORTU, POMOCY 

SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

kwota 
Jednostka 

realizująca 

MDK im. K. I. Gałczyńskiego- dofinansowanie działalności 

statutowej  
12 000 zł 

MDK im. K. I. 

Gałczyńskiego 
 

    

 

- Pani M. Stawarz zapytała dlaczego środki zabezpieczone na zadanie pn. Wykonanie 

dokumentacji kanalizacji opadowej os. Prokocim ulica: Braterska są systematycznie 

przenoszone na inne zadania. Kto zdecydował o nierealizowaniu tego zadania. 

 

- prowadzący obrady przewodniczący Kożuch wyjaśnił, że zgodnie z sugestią ZIKiT-u,  na 

realizację zad. opracowanie dokumentacji projektowej kanalizacji opadowej os. Prokocim 

ulica: Braterska Rada dzielnicy przeznaczyła środki w wysokości 40 000 zł. ZIKiT miał 

wprowadzić zadanie do WPF i WPI, aby pozyskać środki na jego realizację. Niestety nie udało 

się pozyskać środków na realizację tego zadania.  

-prowadzący poddaje poprawkę pod głosowanie  

Za – 8 głosów 

Przeciwko – 1 głos 

Wstrzymujących się - 4 głosy 



Poprawka została przyjęta 

-prowadzący przedstawia kolejno poprawki do projektu uchwały  

Przenosi się środki w wysokości 10 000 zł zabezpieczone w dziedzinie J ) WSPÓŁPRACA Z 

ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI DZIAŁAJACYMI NA OBSZARZE 

DZIELNICY Organizacja zimowych i letnich obozów sportowych z pominięciem Otwartego 

Konkursu Ofert w oparciu o art.19 a Ustawy z 24.04.2003 o działalności pożytku publ. i 

wolontariacie 

Na zadania: 

- Organizacja zimowych i letnich obozów sportowych z pominięciem Otwartego Konkursu 

Ofert w oparciu o art.19 a Ustawy z 24.04.2003 o działalności pożytku publ. i wolontariacie- 

kwota 7 000 zł, realizator SP UMK 

- KS baszta – organizacja imprez sportowych, kwota 3000 zł, realizator ZIS. 

- prowadzący wyjaśnił, że Kluby sportowe złożyły wnioski do W. Sportu w ramach Otwartego 

konkursu Ofert w formie uproszczonej i zrobiły to błędnie. Była to główna przyczyna nie 

wydatkowania środków na ww. cel. 

-prowadzący poddaje poprawkę pod głosowanie  

Za – 14 głosów 

Przeciwko – 0 głosów 

Wstrzymujących się - 0 głosów 

Poprawka została przyjęta jednogłośnie 

-prowadzący zgłasza kolejną poprawkę pod głosowanie rady 

 Zmniejsza się wysokość środków o kwotę 36 700  zł  na zadaniu przyjętym Uchwałą Nr 

XXXVI/487/2017 Rady Dzielnicy XII  z dn. 04.07.2017 r. do kwoty jak w tabeli poniżej w 

następujący sposób: 

 

 

C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 

REMONTOWE: MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY 

DROGOWEJ 
kwota 

Jednostka 

realizująca 

Budowa chodnika przy ul. Kurczaba boczna 8 300 zł ZIKiT  

 

a kwotę zmniejszaną  36 700  zł przeznacza się na zadania jak poniżej: 

I 

C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 

REMONTOWE: MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY 

DROGOWEJ 

kwota 
Jednostka 

realizująca 

Remont chodnika przy ul. Kurczaba pomiędzy Żłobkiem nr 28 a 

Przedszkolem 154 
25 000  zł ZIKiT  

    

II 

A. PRACE REMONTOWE SZKÓŁ PODSTAWOWYCH, 

GIMNAZJÓW, PRZEDSZKOLI  ORAZ ŻŁOBKÓW 

 

kwota 
Jednostka 

realizująca 

Żłobek samorządowy Nr 28- remont wg wskazań dyrekcji 
11 700 zł 

Żłobek Nr 

28 

  



 - prowadzący wyjaśnił, że w tym roku udało się jedynie przygotować dokumentację  na 

realizację zadania pn. Budowa chodnika przy ul. Kurczaba boczna, dlatego pozostała kwota 

została przeznaczona na inne zadania. 

-prowadzący poddaje poprawkę pod głosowanie  

Za – 14 głosów 

Przeciwko – 0 głosów 

Wstrzymujących się - 0 głosów 

Poprawka została przyjęta jednogłośnie 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z poprawkami pod głosowanie, 

który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 13 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLVIII/696/2018  

z dnia  18 czerwca  2018 r.  

Ad.6. Wolne wnioski  

-pan Andrzej Józefczyk zgłosił potrzebę przeniesienia pojemników do segregacji odpadów 

obecnie usytuowanych przy skrzyżowaniu ul. Konrada Wallenroda/ Ściegiennego w inne 

miejsce. Pojemniki zasłaniają widoczność kierowcom. 

- pan Marcin Szymańskie podziękował radnym za udział w festynie na os. Złocień. 

-pani Barbara Leśniak –zwróciła uwagę, że łąka kwietna usytuowana przy wyjeździe z ul. 

Heleny/Barbary i Ćwiklińskiej zasłania widoczność kierowcom. Jeden gatunek kwiatów osiąga 

dosyć duże rozmiary i zagraża bezpieczeństwu. 

-Pan Marcin Szymański zgłosił  do Pana Mieczysława Lasoty pisemne żądanie sprostowania i 

opublikowania przeprosin za kłamliwe informacje i pomówienia pod jego adresem i jego 

fundacji, które Pan Lasota skierował na sesji 10 kwietnia 2018 r. Przeprosiny mają być 

opublikowane w gazetce „Dwunastka”. 

Ad.7 Ogłoszenia i komunikaty 

-Przewodniczący zespołów problemowych ustalili terminy posiedzeń komisji: 

 

03.07.2018 godz. 18:00 komisja sportu 

03.07.2018 godz. 17:00 komisja architektury 

-pan Marcin Szymański przewodniczący komisji ds. BO przedstawił zebranym punkty 

głosowania nad budżetem, które ustaliła komisja oraz harmonogram głosowania. 

2 terminy w Dzielnicy 

2 mobilne, na Złocieniu i w Bieżanowie 

Głosowanie od 16 czerwca do 30 czerwca 2018 r. 

Dyskutowano nad przekazywaniem urny do poszczególnych punktów głosowania. 

Ad 8. Zakończenie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Prowadzący zamyka sesję Rady słowami „Zamykam obrady 

XLVIII sesji Rady Dzielnicy XII w dniu 18 czerwca  2018 r.  o godz. 20:00. 

Protokołowała:                                                                     Prowadzący obrady: 

Małgorzata Synowiec                    Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII

                 

                         Zbigniew Kożuch 


